

# 神的生命之路

## 第三篇

### 神生命的靈， 作我們召會生活事奉的路

讀經：以弗所書四章四節上，哥林多前書十二章一至十一節，十三節，羅馬書十四章十七節，以弗所書三章十六至十七節，十九節。

壹 神生命的靈，是召會—身體—的實質—弗四4上：

- 一 我們在這實質的靈裏，已經浸成一個身體—林前十二13上。
- 二 我們現在同喝神這實質的靈—林前十二13下。

貳 神生命的靈，作召會生活的能力—羅十四17：

- 一 使我們活在神國的實際裏。
- 二 使我們能在喜樂中活出公義並和平。

參 神生命的靈，使信徒被充滿，成為身量長成的召會，作神的豐滿—彰顯—弗三16~17，19：

- 一 加強信徒裏面的人。
- 二 使基督安家 in 信徒心裏。

肆 神生命的靈，是召會—身體—在事奉上，一切恩賜和功用的來源—林前十二1~11：

- 一 是一切恩賜的分賜者。
- 二 是一切配搭的憑藉。

## MESSAGE THREE

### GOD'S SPIRIT OF LIFE BECOMING THE WAY FOR US TO SERVE IN THE CHURCH LIFE

**Scripture Reading: Eph. 4:4a; 1 Cor. 12:1-11, 13; Rom. 14:17; Eph. 3:16-17, 19**

- I. God's Spirit of life being the essence of the church, the Body—Eph. 4:4a:
  - A. We having been baptized into one Body in this Spirit as the essence—1 Cor. 12:13a.
  - B. We being made now to drink of this essential Spirit of God—v. 13b.
- II. God's Spirit of life being the power in the church life—Rom. 14:17:
  - A. For us to live in the reality of the kingdom.
  - B. For us to live out righteousness and peace in joy.

- III. God's Spirit of life filling the believers to become the church with the full-grown stature as the fullness, the expression of God—Eph. 3:16-17, 19:
  - A. Strengthening the believers into the inner man.
  - B. That Christ may make home in the believers' hearts.
- IV. God's Spirit of life as the source of all gifts and functions in the service of the church, the Body—1 Cor. 12:1-11:
  - A. As the Dispenser of all gifts.
  - B. As the factor in all coordination.